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2022（第九届）上海国际青少年科技博览会
在线展览—青少年科技创新教育资源展申请表
The 9th Shanghai International Youth Science and Technology Expo 2022
Online Exhibition - Youth SciTech Innovation Education Resources Exhibition Application Form
国家/地区：             城市：
Country/ Region:         City:
	类别
Category
	□实践工作站板块 □科创教育基地板块 区级板块 □企业机构板块
□Practice Workstation   □Science and Technology Innovation Education Base      
□District             □Business Organization

	参展单位
Exhibitors
	

	负责人姓名
Name of Responsible Person
	
	职务
Position Title
	

	联系人姓名
Name of the Contact Person
	
	联系电话
Contact Phone Number
	

	联系人手机
Phone Number of the Contact Person
	
	电子邮件
Email
	

	联系地址
Contact Address
	
	邮编
Postcode：

	单位简介（500字）
Brief Introduction to the Exhibitor
(500 words only)
	

	展示方案
及互动形式简介
Introduction to the Exhibition Scheme and the Interactive Form
	可另附页Use one additional sheet if necessary

	参展资料附件上传
Attachment of the Exhibition Materials to Upload Here
	□申报表（签字盖章PDF扫描件或照片）
□展示方案
□照片
□视频
□其他
□Application Form (with scanned copies or photographs in PDF, signed and sealed)
□Display schemes
□Photos
□Videos
□Other

	申请单位
Application Exhibitor
	我（们）在此确认参展内容为我（们）的原创成果，不涉及他人的专利权或著作权。我（们）同意活动主办方合理使用我（们）的成果。
I/We hereby confirm that the above work is my (our) original work and is not related to the patent rights or copyrights of others. I/We consent to the reasonable use of my (our) work by the event organizer.
　　　　　　　　　　　


负责人签名：                                      参展单位盖章：
Signature by the Responsible Person：          Seal of Exhibiting Work Units：
年    月    日
                                                 Date:       Year    Month    Day



备注：参展单位需于 2022年7月3日前在线报名，填写申请表并提交参展资料（申报表签字盖章扫描件或照片，方案、每张不小于1M的作品照片2-3张，视频等其他资料）。仅限使用中文和英文两种语言填写表格和附件内容。
Note: the exhibitors shall register online before July 3, 2022 by filling in the application form and submitting the exhibition materials (in the application form with scanned copies or photographs in PDF, signed and sealed; schemes, 2 to 3 photos of each work no smaller than 1M, and other materials such as videos). Please fill in the forms only in Chinese and English.
参展单位经组委会审核初选入围参展后，将收到邀请函并获得线上独立展位。
Each exhibitor selected in the review will receive an invitation letter and obtain an independent show “booth” in the online exhibition.

